



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

Circular No. 25047

Please return the hard copy of Reply Slip (if applicable)

Dear Parents/ Guardians,

AFS Hosting Program

AFS Intercultural Exchanges is a non-profit organization that hosts exchange students from around the world, aged 15 to 17, for a period of 10 months in Hong Kong. Exchange students attend local secondary schools and live with a Hong Kong family to gain a deeper understanding of local culture.

Next year, our school has the opportunity to become a host school, with an exchange student coming to study with us. We are currently recruiting host families, and the responsibilities include:

- Allowing the exchange student to participate in family activities.
- Caring for the exchange student as you would for your own child.
- Providing an independent bed, so the exchange student can be a roommate with your child.
- Providing three meals a day, including meals when the family dines out.
- The program is planned to start in late August and run until late June of the following year.

More details can be found from the website https://www.afs.hk/en/hf/#afs-nav-program-info.

If you would like to apply for the program or know more about the program, please complete the reply slip and return it to the form teacher by 10th December 2025 (Wed). For enquiries, please contact General Office at 2711 8175. Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Lee Po Chu Fiona	
Principal	
	Reply Slip
(For parents who would like to apply for the program or know more about the program only)	
I, the parent of	(student's name) (Class No) of Class,
acknowledge the receipt of the circular regarding the AFS Hosting Program and	
☐ I would like to apply for the program	
☐ I am interested and would like to know	more about it
Please tick the appropriate box	
Parent's/ Guardian's Signature:	
Parent's/ Guardian's Name:	
Date:	

陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

通告編號:25047

請交回紙本回條(如適用)

敬啟者:

AFS 本地接待計劃

AFS 國際文化交流是一個非牟利的國際義工團體,每年皆會接待來自世界各地、介乎 15 至 17 歲的交流生來港進行交流 10 個月。交流生會入讀本地中學,並住在一個香港家庭,深入了解香港文化。

來年我們學校有機會成為接待學校,會有一位交流生到校就讀。我們現正招募家庭,接待 家庭是義務的,以及提供下協助:

- 讓交流生參與家庭活動
- 像照顧自己孩子一樣關顧交流生
- 一個獨立床位,可以與自己孩子成為室友
- 每天三餐,包括如果家庭出外用膳
- 計劃於每年八月下旬開始至翌年六月下旬止

詳請可瀏覽 AFS 國際文化交流網頁 https://www.afs.hk/hf/。



有意申請者請填妥回條,並於二〇二五年十二月十日(星期三)或之前交予班主任。如有疑問,請致電校務處查詢(電話:27118175)。

此致

各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長 李寶珠 啟

二〇二五年十一月二十七日